



Protokoll Styrelsemöte nr 2016-02

2016-03-09

Närvarande Leo Överby, LÖ

Julia Richardsson, JR

Lotta Holmberg, LH

Anna-Sara Edwards, AE

Therese Markström, TM

Stina Johansson, SJ

Birger Ramnebrink, BR

Emma Arvidsson, EA

Beslut markeras med fet text!

§1 **Mötets öppnande:** Vi träffades i samlingslokalen i Tryggestad och EA hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

§2 **Dagordningen:** Stående dagordning.

§3 **Föregående protokoll:** **Föregående protokoll godkändes** men kunde ej signeras då ordförande ej var närvarande.

§4 **Rapport från sektioner/kommittéer:**

Tävlingar

- Thoreb kommer att bli av, fast hemma i Tryggestad och det blir två dagar regional tävling. Namnet är dock inte helt bestämt. Lotta jagar Thore för besked om sponsring. Fundering och planering för en ryttarfest med mat och liveband är igång, men inte klart.

- Ölandshoppet blir i år 4-6 juni, alltså lördag till måndag då måndagen är en röd dag. **På söndagkvällen blir det clinic med ryttarinspiration.** TM har ordnat så att Ryttarinspiration kommer och håller clinic, tanken är att det ska vara gratis för alla funktionärer och övriga får betala en mindre summa.

- Vi har fått förfrågan om att anordna tävling på Ekerum en helg i Augusti för både ponny och häst. Dels har vi en sådan tävling fast hemma i Augusti och dessutom måste man ansöka om årets tävlingar i September året innan. Vi är öppna för förslag inför nästa år.

Lagtävlingar

- Alla lagtävlingarna är snart igång och nu i vår har vi lag i hoppning ponny Div 3,1 och elit. Hoppning häst Div 1. Dressyr ponny Div 3 samt dressyr häst Div 1. De flesta lagen har haft sin första träff för att hitta på någonting kul ihop även utanför tävlingarna.

Fika

- SJ har börjat handla och planera inför våren och sommarens tävlingar.

Hästaktiviteter

-

Sponsorer

-

Anläggningen

- Kontoret brevid samlingslokalen ska städas.
- Att diket vid stora utebanan dikas igen är prio ett. LH har kontaktat Jonas Nilsson som är grävmaskinist, han ska kolla vilka rör som behövs och Ylva Åhlund beställer dem åt oss, då vi kan få ett bättre pris av henne. Jonas ska ge en offert på arbetet.
- Janssonsbygg börjar med takreparationerna så fort den fuktiska tiden är förbi. Materialet de använder fäster inte vid för hög fuktighet.

Ungdomssektionen

- TM har svårt att få igång dem. Många av de mindre är blyga vilket resulterar i att det inte blir någon vidare konversation. Alexandra och Maja har dragit ett stort lass. Nu har de båda mycket med både skola och tävlingar på sina egna hästar, vilket gör att de inte har lika mycket tid och lust.

EA är väldigt driven och brinner för ungdomarna. Hon vill gärna engagera sig i ungdomssektionen och få den levande igen.

- US ska anordna en pay and jump den 20/3 i Tryggestad.

Personal

-

§5 **Ekonomi/Inköp**

- SJ har inte så mycket att rapportera, ekonomin är stabil.

§6 **Övriga frågor**

- Resumen från årsmötet blir att det var väldigt tråkigt att det var så få Örf:are där. Det var en väldigt bra clinic med stort deltagande utifrån och alla var nöjda. Både åskådare och Olof Axelsson. Det hade varit roligt att göra om igen.
- Det blev ingen resa till Oskarshamnsridklubb då bara fyra kunde åka. Väldigt synd men vi hoppas på att kanske kunna åka någon annan gång.

§7 **Kommande möten**

-30/3 19:00 samlingslokalen i Tryggestad.

Vid Protokollet



Julia Richardsson

Justeras



~~Ida Petersson~~

Emma Arvidsson

